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Dagsorden til byrådets møde 
Onsdag den 16/11 1988, kl. 19.00 i 
byrådssalen på rådhuset.

Medlemmer: Gitte Schønemann
Hanne Kyvsgaard 
F. Theill Hansen 
Erling Jensen 
Bent Olsen 
Lise Lotte Due 
Jørn Poulsen
Birgit Bangshof Mortensen
Kim Rockhill
Hans Jørgen Mortensen
Orla Hansen
Anni Skov
Anders Clausager

Fra administrationen:

Lisbeth Lemmich 
Ingrid Hansen

Bemærkninger:

Det lukkede møde starter 
kl. 16.00

Tidspunkt for mødets afslutning:
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1. Udvalgsdagsordener
Dagsordener fra afholdte møder i følgen
de udvalg er udsendt tidligere:
Ejendomsudvalget - den 24. oktober 
Teknisk udvalg - den 27. oktober 1988 
Kulturel udvalg - den 31. oktober 
Socialudvalget -den 25. oktober 
Økonomiudvalget - den 8. november



2.
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Zonelovstilladelse og dispensation fra 
lokalplan til indretning af 3 midlertidi
ge lejligheder

4650
Onsdag den 16. november Formandens

initialer:

1988
kl. 19.00

i byrådssalen

J.nr. TF 01.03.04G01
Ejeren af kontorbygningen Bygaden 22, 
Venslev, matr.nr. 9 m.fl. Venslev by, 
Férslev, ansøger om tilladelse til mid
lertidigt i 3 år at udleje bygningen til
3 lejligheder. Dette kræver en zonelovs
tilladelse samt dispensation fra bestem
melserne i lokalplan nr. 31, § 3 stk.
4 om, at der kun må indrettes 1 lejlig
hed pr. ejendom i område udlagt til deta
ilhandel.
Bylauget er hørt.
Indstillingsbilag vedlagt.
Ejendomsudvalget anbefaler på møde den 
31. august 1988, at der meddeles zone
lovstilladelse til indretning af 3 lej
ligheder samt dispensation fra bestemmel
serne i lokalplan nr. 31, § 3 stk. 4. 
Zonelovstilladelsen og dispensationen 
gælder indtil 1. november 1991. 
Dispensationen sendes sideløbende til 
nabohøring i lokalplanområdet. 
Økonomiudvalget tilbagesender i møde den 
13. september 1988 sagen til fornyet be
handling i ejendomsudvalget, idet man 
må afvente nabohøringen.

Tidsfristen for nabohøringen er udløbet
og der er ikke indkommet indsigelser. 
Formanden for ejendomsudvalget fremsen
der herefter sagen til behandling. 
Borgmesteren har den 9. november 1988 
på økonomiudvalgets vegne i henhold til

it/wølo/tøM

fortsættes....
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Fortsat
styrelseslovens S 31 anbefalet ejendoms
udvalgets indstilling.



. planlægningsopgaver i 1989.
J. nr. 01.00P07
Teknisk forvaltning fremlægger en over
sigt over de planlægningsopgaver, der 
forventes at blive aktuelle i det kom
mende år.
Ejendomsudvalget indstiller på møde den 
24. oktober 1988 at fagudvalg/forvalt- 
ninger a'jourfører det allerede udarbej
dede kommuneplanmateriale samt at foreta
ge en overordnet, grov prioritering af 
de kommende års sektorplanlægning. Arbej
det udføres i samråd med teknisk forvalt
ning og skal munde ud i et oplæg til et 
revideret hovedstrukturafsnit i kommune
planen.
Ejendomsudvalget anbefaler følgende ræk
kefølge for udarbejdelse af planer:
1. Lokalplaner landsbyer øst
2. Lokalplaner landsbyer vest
3. Erhvervsudvikling
4. Centerplaner
5. Hjortehaven
6. Hammer Bakke
7. Skuldelev grusgrav. i
8. Overførsel af sommerhuse i det åbne 

land til helårsbeboelse.
Økonomiudvalget fremsender i møde den 
8. november 1988 ejendomsudvalgets ind
stilling til byrådet med anbefaling, dog 
slettes ordene øst og vest i pkt. 1 og 
2, som herefter samles i eet punkt.
Gitte Schønemann og Erling Jensen anbefa-
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4652
Onsdag den 16. november Formandens

initialer:

1988
kl. 19.00

i byrådssalen
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for tsættes....
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Fortsat
ler desuden, at pkt. 6 (Hammer Bakke) 
flyttes op som nr. 2 i rækkefølgen. 
Manglende referater fra møder.vedrørende 
Hammer Bakke udsendes til byrådets med
lemmer sammen med byrådets dagsorden.
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Dispensation fra strandbeskyttelseslinie 
til opførelse af udestue
J.nr. TF 119-1988
Sagen sendes fredningsnævnet.
Ejeren af ejendommen Vigvejen 22, matr. 
nr. 6-k Vellerup by, Vellerup, har ved 
skrivelse af 20/9 1988 ansøgt om dispen
sation fra deklaration af 2/8 1951 til 
ved overskridelse af strandbeskyttelses
linien at opføre en udestue i forbindel
se med et enfamiliehus.
Ejendomsudvalget indstiller på møde den 
24. oktober 1988, at ansøgningen sendes 
til fredningsnævnet med anbefaling.
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Zonelovstilladelse til opførelse af med
hjælperbolig på ejendommen Enghavegårds
vej 4, matr. nr. 4-a m.f1. Ferslev by. 
Ferslev
J.nr. TF 01.03.03G01
Sagen sendes til Hovedstadsrådet.
Ejeren af ovennævnte ejendom søger om 
tilladelse til opførelse af medhjælperbo
lig, da der de sidste 5 år har været an
sat 1 fuldtidsmedarbejder og det forven
tes at fortsætte fremover.
Ejendommen er på ca 40 ha. Besætningen 
er på 150 grisesøer med en årsproduktion 
på 3500 smågrise.
Det ansøgte kræver en zonelovstilladel
se, som gives af Hovedstadsrådet. 
Ejendomsudvalget indstiller på møde den 
24. oktober 1988, at byrådet anbefaler 
tilladelse til opførelse af medhjælperbo
lig over for Hovedstadsrådet under forud
sætning af, at boligen placeres i forbin
delse med ejendommens øvrige bygninger.

4655
Onsdag den 16. november F o rm a n d e n s

in it ia le r :

1988
kl. 19.00

i byrådssalen
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Oplysningsskemaer for det støttede bolig
byggeri
J.nr. TF 03.02.GGP01
Boligstyrelsen har ved skrivelse af 23. 
september 1988 anmodet kommunen om at 
udfylde oplysningsskemaer for opførelse 
af støttet bygger i i årene 1989-1992. 
Ejendomsudvalget anbefaler på møde den 
24. oktober 1988, at forvaltningens oplæg 
følges.
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7. Campingpladsen Vellerup vig, matr, nr.
1 f, 1 i, 1 g og 1 k Vellerup by, Velle-
r.u£^

4657
Onsdag 16. november Formandens

initialer:

1988
kl. 19.00

i byrådssalen

J. nr.04.14K08
Frederiksborg amt har i skrivelse af 20. -
sept. 1988 meddelt, at amtsrådet er sin
det at meddele en ny ejer eller ejerkon
stellation tilladelse til fortsat udlej- " 
ning til campering, men det vil bl. a. - 
blive betinget af, at campingreglemen
tets bestemmelser opfyldes, d.v.s. at 
de sanitære forhold bringes i orden ef- " 
ter campingreglementets vejledende be- - 
stemmelser. Sagen har været forelagt em
bedslægen.
Frederiksborg amt anmoder i den forbin- " 
delse Skibby byråd om at drage omsorg - 
for, at campingreglementets bestemmelser 
om sanitære og hygiejniske forhold bli
ver overholdt, idet amtet finder det ri- " 
meligt, at der sættes nogle forholdvis - 
korte frister for lovliggørelse af for
holdene.
Sagen behandles sideløbende i ejendomsud- " 
valget med hensyn til lokalplanmæssige -
spørgsmål.
Teknisk udvalg indstiller på møde den 27. 
oktober 1988, at der stilles krav om e- " 
tablering af mindst 10 toiletter, 10 va- - 
skepladser og 2 udslagskummer. Udslagskum-' 
merne placeres individuelt.
Kravene er gældende for nuværende brug "
af campingpladsen. -
Kravet skal være opfyldt senest 1. juni 
1989. Såfremt dette ikke er efterkommet

fortsættes....



7.
nedlægges forbud mod campering på ste
det .
Der opkræves kloakbidrag som angivet i 
skrivelse af 22. august 1977. d.v.s. 
526.240,- kr. i 1988- priser, beløbet 
indeksreguleres ved betaling efter 31/12 
1988. Bidraget skal betales ved ibrugtag
ning, dog senest 1. juni 1989. 
Økonomiudvalget fremsender i møde den 
8. november 1988 teknisk udvalgs indstil
ling til byrådet med anbefaling.
Ejeren gøres opmærksom på, at der tillæg
ges moms ved betaling efter 31/12-88.
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Fortsat
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Onsdag 16. november Formandens

initialer:

1988

Kloakering, Sønderby by.
J. nr. 06.01.00029
I forbindelse med budgetlægning for 1989 
er det besluttet at detailkloåkere Søn- ' 
derby, d.v.s. der skal etableres ny deta-i 
ilkloak ved 3 ejendomme i byens nordvest
lige del. Disse ejendomme leder spilde
vandet til en fælles trixtank og videre " 
i en sø. Samtidig blev det besluttet at _ 
opkræve årligt bidrag til kloakforsynin
gen fra 1989.
På baggrund heraf finder teknisk forvalt-" 
ning, at det vil være det rigtige tids- _ 
punkt at påbegynde opkrævning af detail- 
kloakbidrag pr. 1/1 1989. Ifølge beta
lingsvedtægten skal bidraget opkræves " 
efter samme regler som for de øvrige om- - 
råder efter byrådets nærmere beslutning 
om terminerne.

kl. 19.00
byrådssalen

WiJr^L Am *
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Teknisk udvalg indstiller på møde den 27. 
oktober 1988, at der opkræves detail
kloak i Sønderby fra 1. januar 1989 ef
ter hidtil anvendte regler.
Der anmodes om en formandsbeslutning ef
ter økonomiudvalgsmødet, således at bor
gerne i Sønderby kan blive orienteret 
hurtigst muligt.
Forvaltningen udarbejder nyt brev til 
borgerne.
Økonomiudvalget fremsender i møde den 
8. november 1988 teknisk udvalgs indstil
ling til byrådet med anbefaling.
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Åstedsforretning Strandengen 
J.nr. TF 05.02.02G01
Teknisk udvalg har den 8. oktober 1988 
afholdt åstedsforretning på den private 
fællesvej, Strandengen.
De fremmødte lodsejere var enige om den 
fremtidige vedligeholdelse. På baggrund 
heraf har teknisk forvaltning udarbejdet 
forslag til "Kendelse vedrørende udgif
tsfordeling for vedligeholdelse af den 
private fællesvej, Strandengen, Skulde
lev Strand."
Teknisk udvalg indstiller på møde den 
27. oktober 1988, at det af teknisk for
valtning udarbejdede forslag til "Kendel
se vedrørende udgiftsfordeling for vedli
geholdelse af den private fællesvej 
"Strandengen" godkendes.
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Forslag til Regulativ for vintervedlige
holdelse og renholdelse i Skibby kommune
J.nr. 05.07.02P24
Forvaltningen har efter henstilling fra 
politiet udarbejdet forslag til Regula
tiv for vintervedligeholdelse og renhol
delse af veje i Skibby kommune. 
Regulativet er udarbejdet med hjemmel 
i Lov om vintervedligeholdelse og renhol
delse af veje, lovbekendtgørelse nr. 371 
af 6. august 1985.
Teknisk udvalg vedtog på mødet den 22. 
september 1988, at regulativforslaget 
fremsendes til forhandling med politiet, 
før endelig vedtagelse i byrådet. 
Forslaget blev den 30. september 1988 
sendt til politiet med anmodning om en 
udtalelse, og politiet har den 20. okto
ber 1988 skrevet tilbage, at de ikke har 
nogen bemærkninger til forslaget.
På den baggrund forelægges regulativfor
slaget til endelig afgørelse i byrådet.
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* Skibby bibliotek i 1989 
j.nr. KF 00.01
Lederen af Skibby bibliotek, fremsen
der skrivelse af 24. oktober 1988, hvor
i der orienteres om konsekvenserne for 
bibliotekets daglige drift i 1989, efter 
byrådets vedtagelse om besparelser på 
1989-budgettet.
1. Nedskæring af bibliotekets åbningstid

med 4 timer ugentlig.
2. Reduktion af ældrebetjeningen.
3. Reduktion af timeforbruget i lokal

historisk arkiv.
Personalemæssige konsekvenser:

a. Opsigelse af 1 kontorassistent på 
30 timer.

b. Stillingen som ledende børnebiblio 
tekar nednormeres til 30 timer u
gentlig.

c. Lederen af lokal-historisk arkiv 
overflyttes 4 timer ugentligt til 
dækning af en skrankevagt.

d. Der overflyttes timer fra teknisk 
afdeling til skranken.

e. Hvis indgrebet Siver besparelser
udover de kr. - der forud
sættes i budgettet, vil disse bli
ve brugt til en midlertidig opnor
mering af biblioteksmedhjælperen
i skranken for året 1989.

Kulturelt udvalg vedtog på sit møde den 
31. oktober 1988, at oversende bibi- 
lotekets forslag til opfyldning af bud
gettet for 1989 til byrådet. “ 
Økonomiudvalget fremsender i møde den 
8. november 1988 bibliotekets forslag

Formandens
Onsdag den 16. novembei initialer:
1988

kl. 19.00
i byrådssalen
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Fortsat
til byrådet med anbefaling, dog skal 
punkt e udgå.
Birgit Bangshof Mortensen og Hans Jørgen 
Mortensen indtager særstandpunkt.
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12. Budget 1989 på dele af Kulturelt udvalgs 
område

4664 .
Onsdag den 16. novembei Formandens

initialer:

1988
kl. 19.00

i byrådssalen

J. nr. KF 00.01
Byrådet vedtog på sit møde den 28. sep
tember 1988 i forbindelse med godkendel
sen af budgettet for 1989 følgende, som 
kulturelt udvalg har drøftet gennemførel
sen af:
a. Svømmeundervisning.

Der var oprindelig afsat kr. 177.000,- 
besparelse kr, 90.000,-
Budget 1989 kr. 87.000,-

Udføres i idrætslærernes undervisnings
tid. Der forhandles om lejeudgifterne 
af svømmehallen.
b. Skoletjenesten, Færgegården

Der var oprindelig afsat kr. 75.000,- 
besparelse kr. 31.000,-
budget 1989 kr. 44.000,-

Skibby kommune trækker sig ud af samar
bejdet med Jægerspris og Frederikssund 
kommuner pr. 1/8-89.
c. Musikskolen

Der var opr. afsat kr. 503.000,- netto 
besparelse kr, 389.000,-
budget 1989 kr. 114.000,- netto

Kulturelt udvalg vedtog på sit møde den 
31. oktober 1988, at oversende sagen til 
fornyet overvejelse i byrådet, idet man 
ikke har fundet det muligt at gennemfø
re de forslåede besparelser på de 3 om
råder .
Der ønskes en opgørelse over lønudgifter 
til færdiggørelse af sæsonen 1988/89 i 
musikskolen.
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. Fortsat
Hanne Kyvsgaard indtager særstandpunkt, 
idet hun ønsker, at ledende skoleinspek
tør anmodes om at udarbejde udkast til, 
hvordan de 3 områder kan gennemføres.
Lise Lotte Due var fraværende til mødet. 
Økonomiudvalget indstiller i møde den 8. 
november 1988, at ledende skoleinspektør 
anmodes om at udarbejde udkast til, hvor
dan de 3 områder kan gennemføres.
Birgit Bangshof Mortensen og Hans Jørgen 
Mortensen indtager særstandpunkt, idet 
de følger kulturelt udvalgs indstilling.
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Brugerbetaling 1989 på daginstitutionsom
rådet (søskenderabat)

4666
Onsdag den 16. november Formandens

initialer:

1988
kl. 19.00

i byrådssalen

J.nr. SF 16.04.00.
Ved byrådets 2. behandling af budgetfor™ " 
slag 1989 blev der i forbindelse med bru- - 
gerbetaling på dag- institutionsområdet 
udtrykt ønske om indførsel af søskendemo
deration. "
Byrådet anmodede socialudvalget om at -
tage spørgsmålet op på førstkommende mø
de.
Forvaltningen har udarbejdet forslag til ' 
søskenderabatordning ud fra flg. princip- - 
per:
a. Den dyreste plads betales fuldt ud

(100%). ■
b. Ved 2. plads (næstdyreste) gives en _

rabat på 22%.
c. Ved 3. plads (tredje dyreste) gives en

rabat på 30%. "
d. Ved 4. plads gives en rabat på 50%. -
Søskenderabatordningen omfatter kun børn
i dagpleje, børnehave og fritidshjem og 
vil ud fra ovenstående principper beløbe "
sig til ca. kr. 171.000. -
Socialudvalget foreslår i møde den 25, 
oktober, at søskenderabatten tilrettelæg
ges således: "
1 . barn = 100% betaling -
2. barn - rabat 1/2 af stigningen
3. og 4. barn = rabat 2/3 af stigning.
Socialdemokratiet indtager særstandpunkt, " 
idet man ønsker ensartede og uændrede pr i-- 
ser i forhold til budget 1988. 
Søskenderabatten som foreslået af soci
aludvalget forventes at beløbe sig til "

for tsættes.... -
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• Fortsat
en ikke budgetteret merudgift i 1989 på 
kr. 72.000. Socialforvaltningen kan ikke 
anvise finansiel dækning af beløbet. 
Økonomiudvalget fremsender i møde den 
8. november 1988 socialudvalgets indstil
ling til byrådet med anbefaling. 
Merudgiften foreslås finansieret over 
kassebeholdningen.
Birgit Bangshof Mortensen og Hans Jørgen 
Mortensen indtager særstandpunkt, idet 
de ønsker ensartede og uændrede priser 
i forhold til budget 1988.
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Arbejdstilsynskrav vedr. gryder i køkke
net på Nordhøj
J.nr. SF 16.07.00.01.
Sagen forelægges byrådet til efterret
ning.
På baggrund af Arbejdstilsynets krav har 
plejehjemmet Nordhøj i skrivelse af 18. 
august 1988 fremsendt 2 alternative for
slag til løsning af Arbejdstilsynets 
krav til ændring af gryderne i køkkenet. 
Socialudvalget vedtog i mødet den 30. 
august 1988 at tilskrive Arbejdstilsy
net, at beløb til udførelse af de stille
de påbud vedr. køkkenet på Nordhøj, sø
ges indarbejdet i budget 1989 samt, ^t 
der indhentes alternativ tilbud (lo
kalt) .
Ved skrivelse af 13.10.1988 meddeler Ar
bejdstilsynet, at socialudvalgets svar 
ikke kan accepteres, hvorfor det meddel
te påbud snarest og senest den 15. novem
ber 1988 skal være efterkommet. Bekræf
telse herpå skal være Arbejdstilsynet 
i hænde senest den 1. december 1988. 
Socialudvalget vedtog på møde den 
25/10-88, at tilbud fra lokal tilbuds
giver accepteres som foreslået. Udgiften 
kr. 70.000 finansieres som foreslået af 
økonomisk forvaltning. Evt. merudgifter 
finansieres over Nordhøjs budget vedr. 
fast ejendom.

Borgmesteren har den 27. oktober 1988 
på økonomiudvalgets og byrådets vegne 
i henhold til styrelseslovens § 31 god

fortsættes . . . .
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14, Fortsat
kendt, at der meddeles tillægsbevilling 
til driftsbudgettet som foreslået ved 
budgetoverførsel af beløbet fra 1989 til 
1988.
Økonomiudvalget har i møde den 8. novem
ber 1988 taget sagen til efterretning.



|5. Behovsbestemt skolebuskørsel 
J.nr. KF 17.20.06
Byrådet tilbagesendte på møde den 17. 
august 1988 sagen om behovsbestemt skole
buskørsel til kulturelt udvalg, idet der 
indkom nye oplysninger på selve byrådsda
gen.
Kulturelt udvalg indstiller på møde den 
26. september 1988 forslag udarbejdet 
af viceskoleinspektøren på Marbækskolen 
og kulturel forvaltning til godkendelse. 
Anders Clausager, SF, indtager sær stand
punkt, idet forslaget er for dårligt 
belyst med hensyn til kørsel for dagple
je, tandlæge, daginstitutioner, klub 200 
m .  v .

B Y R Å D S M Ø D E

4670
Onsdag den 16. novembei Formandens

initialer:

1988
kl. 19.00

i byrådssalen

Økonomiudvalget vedtog på sit møde den 
11. oktober 1988 at oversende sagen til 
behandling i socialudvalget. 
Socialudvalget fremsender på møde den 
25. oktober 1988 de foreslåede ændringer 
i notat af 25. oktober samt referat af 
møde den 24. oktober med anbefaling.
Der må ikke benyttes taxa til tandlægebe
søg uden forudhentet tilladelse i social
forvaltningen.
Økonomiudvalget fremsender i møde den 
8. november 1988 socialudvalgets indstil
ling til byrådet med anbefaling, dog til
føjes følgende:
Klub 200: Tur 7 - øst. Turen kl. 11.50 
fra Selsø til Skuldelev forlænges til 
Marbækskolen.

fortsættes....
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Fortsat
Tandklinikken: Tur 7 - vest. Tur til 
Marbækskolen kl. 11.56 køres også man
dag.
Dagplejen: Tur 2 - øst. Tur kl. 8.15 fra 
Marbækskolen til Skuldelev kl. 8.45 
(tirsdag, onsdag og fredag) forlænges 
til Marbækskolen.



4672

16- Fast ejendom, børnehaven Tumlebo 
J.nr. SF 16.04.02.01.
Sagen forelægges byrådet til efterret
ning.

B Y R Å D S M Ø D E

FormandensOnsdag den 16. novembei initialer:

1988
kl. 19.00

i byrådssalen

I forbindelse med byrådets vedtagelse 
af budget 1989 blev indarbejdet et pulje
beløb på kr. 100.000 vedr. daginstituti
onsområdet.
I budgetbemærkningerne forudsættes kr. 
40.000 af beløbet anvendt til reparation 
af tag på børnehaven Tumlebo.
Med henvisning til tagets dårlige stand 
har socialforvaltningen ved skrivelse 
anmodet teknisk forvaltning om, at foran
ledige den mest presserende reparation 
udført snarest muligt i 1989. 
Socialudvalget indstiller på møde den 
25. oktober 1988, at arbejdet søges ud
ført i 1988 ved tillægsbevilling til bud
get 1988 på kr. 40.000 finansieret ved 
overførsel fra budget 1989.

Borgmesteren har den 27. oktober 1988 
på økonomiudvalgets og byrådets vegne 
i henhold til styrelseslovens § 31 god
kendt, at der meddeles tillægsbevilling 
til driftsbudgettet som foreslået ved 
budgetoverførsel af beløbet fra 1989 til 
1988.
Økonomiudvalget tog i møde den 8. novem
ber 1988 sagen til efterretning.
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Fornyet behandling af sag vedrørende 
vikar til Klub 200
J.nr. SF 16.04.06.
Klub.200 ansøgte ved skrivelse af 
16.9.1988 socialudvalget om tilladelse 
til ansættelse af vikar 20 t/u i perio
den 1.10.-31.12.1988.
Socialudvalget blev anmodet om at tage 
stilling til følgende:
a. Vikar 20 t/u 1.11.-31.12.1988 (afgø

res af socialudvalget).
b. Fastsættelse af max antal indskrevne 

børn.
c. Størrelse af en evt. opnormering fra 

1.1.1989.
d. Finansiering, idet der ikke i budget 

89 er afsat beløb til personaleudvid
elser .

Socialudvalget vedtog på møde den 25. 
oktober 1988 følgende:
a. Der godkendes ansættelse af vikar 20 

t/u i perioden 1.11. - 31.12, 1988. 
Udgiften finansieres over kontoen 
vedr. rengøring.

b. Der stoppes med yderligere indskriv
ning af børn til klubben.

c. Der sker ingen opnormering fra 1.1. 
1989.

Sagen genoptages i november-mødet med 
henblik på vurdering af prøveordningen. 
Til mødet udarbejdes statistik over det 
gennemsnitlige fremmøde i oktober måned. 
Socialdemokratiet indtager særstandpunkt 
og begærer sagen forelagt byrådet bort
set fra pkt. a.
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Onsdag den 16. november Formandens
initialer:
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Personalepolitik 
J.nr. BK 81.00P21
Forvaltningscheferne har i januar 1988 ud
arbejdet et forslag til personalepolitik, " 
som har været udsendt til alle hovedudvalg . 
og lokaludvalg til høring.
Der er nu indkommet svar fra samtlige ud
valg og disse svar kan ses i sagen. '
Samarbejdsudvalgene ser meget positivt på . 
forslaget og enkelte giver udtryk for, 
at man håber, at der også stilles de økono
miske midler til rådighed, som er nødvendi
ge, hvis personalepolitikken også skal ef- - 
terleves,
at det anbefales, at personalepolitikken 
kædes sammen med en tryghedsaftale, “
at det ønskes, at der ved besættelse af - 
ledige stillinger i kommunen, ved ens kva
lifikationer, ansættes efter anciennitet, 
at der ses meget positivt på, at de enkelte 
ansættelser gennemføres på grundlag af et - 
tæt samarbejde mellem ledelse og medarbej
dere,
at man er usikker overfor, hvad der lægges ' 
i tankerne om individuel arbejdstid og del
pension,
at ordningen om medarbejdersamtaler, jobro
kering og projektgrupper bør ske på frivil
lig basis. .
Endvidere er man enig i, at der gennem et 
godt samarbejde mellem den politiske og 
administrative ledelse og medarbejdere i " 
bred forstand, og ved uddelegering af an- - 
svarsområder, skabes en personalepolitik, 
der vil højne det psykiske og fysiske ar-

kl. 19.00
byrådssalen
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Onsdag den 16. november Formandens

initialer:

1988

Fortsat
bejdsmiljø, og dermed sikre de ansatte 
gode arbejdsvilkår. "
Arbejdsgruppen omkring personalepolitik har 
også udtalt sig positivt til forslaget, men 
ønsker fremover at blive inddraget allerede 
i den indledende fase, når de enkelte punk-r 
ter i personalepolitikken skal uddybes, - 
f,eks. medarbejdersamtaler. 
Forvaltningschefgruppen indstiller forsla
get til økonomiudvalgets og byrådet godken-r 
delse med de fremkomne bemærkninger. .
Økonomiudvalget fremsender i møde den 8. 
november 1988 det udarbejdede forslag til 
personalepolitik uden de fremsatte bemærk- " 
ninger til byrådet med anbefaling. -
Birgit Banshof Mortensen og Hans Jørgen 
Mortensen fremsender forslaget med de 
fremsatte bemærkninger til byrådet med " 
anbefaling. .

i
kl. 19.00 

byrådssalen



19 Revisionsberetning nr. 33 
J.nr. BK 00.01K01.
Kommunernes Revisionsafdeling fremsender 
beretning om revision af visse dele af ho
vedkonto 5, social- og sundhedsvæsen for 
året 1987 - områder uden statsrefusion. 
Socialforvaltningen har udarbejdet notat 
hertil, dateret den 2. november 1988. 
Økonomiudvalget fremsender i møde den 8. 
november 1988 sagen til byrådet med anbe
faling.

B Y R Å D S M Ø D E
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Onsdag den 16. 
1988

Formandens novembed initialer:

Revisionsberetning nr. 34 
J.nr. BK 00.01K01.
Kommunernes Revisionsafdeling fremsender 
beretning om revision af de sociale regn- " 
skaber for året 1987 - områder med statsre-i 
fusion.
Socialforvaltningen har udarbejdet notat 
hertil, dateret den 2. november 1988. "
Økonomiudvalget fremsender i møde den 8. _
november 1988 sagen til byrådet med anbe
faling.

kl. 19.00 
i byrådssalen
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Revisionsberetning nr. 35 
J.nr. BK 00.01K01.
Kommunernes Revisionsafdeling fremsender 
beretning om revision af boligstøtteregn 
skaberne for året 1987.
Socialforvaltningen har udarbejdet notat 
hertil, dateret den 2. november 1988. 
økonomiudvalget fremsender i møde den 8. 
november 1988 sagen til byrådet med anbe 
faling.
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22. Ændring i vederlaget til udvalgsformænd 
J.nr. BK 81.13

B Y R Å D S M Ø D E

1 . behandling af ændring af kommunens sty
relsesvedtægt.
I forbindelse med byrådets vedtagelse af 
budgettet for 1989 blev det vedtaget at 
nedsætte vederlaget til formændene for de 
stående udvalg samt til formanden for sko
lekommissionen og for ligningskommissio
nen.
Skibby kommune har siden 1/1-85 udbetalt 
120% af det maksimale vederlag, der kan 
ydes til borgmesteren.
Besparelsen medførte en nedsættelse til 
de før 1/1-85 udbetalte vederlag, som til
sammen udgjorde 95% af borgmestervederla
get. Byrådet vedtog samtidig en yderligere 
nedsættelse af vederlaget til ligningskom
missionens formand.
Procenterne vil således fra 1/1-89 medføre
a) at vederlaget til socialudvalgsformande 

ændres fra 30% til 25%
b) at vederlaget til formændene for kultu

relt udvalg, teknisk udvalg og ejendomsu 
valget ændres fra 20% til 15%

c) at vederlaget til ligningskommissionens 
formand ændres fra 17,5% til 11,5%

d) at vederlaget til skolekommissionens 
formand ændres fra 12,5% til lo%.

Da nedsættelsen af punkterne a) og b) er 
en ændring af kommunens styrelsesvedtægt, 
skal sagen undergives 2 behandlinger i by
rådet, før forelæggelse for Indenrigsmini
steriet til stadfæstelse.

Onsdag den 16. novembei
1988

4679
Formandens
initialer:

kl. 19.00
i byrådssalen
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1988

kl. 16.00
i byrådssalen

1. Daglig rengøring -- licitation. 
Journal nr. 82.08
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Alkoholbevilling 
J.nr. BK 22.01.01.
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Alkoholbevilling
J. nr. BK 22.01.01.
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Ansøgning om tilladelse til speciel hyre- 
vognskørsel til skolebørn og limousine- 
kørsel;
Journal nr. 22.11G01
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Ansættelse a£ socialchef 
Sagen er begæret i byrådet.

4684
Onsdag den 16. november
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1988
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6. Arbejdstilsynets•og Embedslægens rapport 
vedr Marbækskolen og Klub 200
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7■ Ændrede momsregler
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8. Høring om musikskolen
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9. Meddelelser
a)

b)

c)


